
Hei! Takk for innspill! 
 
Prosjektet er i startfasen enda – og flere av de punktene du viser til blir tema i den videre prosessen. 
Vedr kommuneplanen er det den du viser til ja. Eller ser jeg at jeg underveis i brevet har klart å byttet på 
H2 og H3 – beklager dette! 
 
Vedr veg er grunneier klar over bruksrett osv  og det blir et tema videre, og tatt hensyn til.  Det samme 
gjelder VA. Antar dere kan få tilbud om å koble dere på et evt fellesanlegg, men det blir en sak mellom 
deg og grunneier. 
 
Det arrangeres befaring om det signaliseres interesse for dette gjennom varsel om oppstart eller i en 
annen anledning. Ser for meg at dette må bli for de som ønsker det og når det passer for den enkelt – 
men dette må klareres med grunneier. Det er litt vanskelige tider vedr folkesamlinger nå – men det får vi 
håpe endrer seg! 
 
Vi kan godt sende en planskisse når den foreligger! 
 
Vennlig hilsen
Ellen Kristin Moe | Arealplanlegger | +47 91 37 67 71|www.allskog.no
 

 
 
 
 
Fra: ingrid lehn <ingrid.lehn@gmail.com> 
Sendt: tirsdag 24. mars 2020 15:55
Til: Ellen Kristin Moe <Ellen.Moe@allskog.no>
Kopi: Janh <jan.handal@gmail.com>
Emne: Kommentarer/spørsmål til oppstart av reguleringsplanarbeid, detaljplan for Sæther vestre 
hyttefelt i Indre Fosen Kommune
 
Med referanse til brev datert 26.02.2020, vedlagt er spørsmål / kommentarer fra eier  av gnr. 107, brn 
17.  
 
 
Med vennlig hilsen Ingrid Lehn

http://www.allskog.no/

